8/9/2015 中文報告
1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們，散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓我們的迎新小組歡迎他/她。
2.今天第二堂聚會為陳牧師就職禮。今天的所有成人主日學課程取消，兒童主日學課程照常進行。

3.教會就像自己的家，需要定期清理。教會清潔日訂於8月15日早上9:00到中午12:00 舉行。鼓勵弟兄姊妹踴躍參加。我們這次將清理教會裡面的“死角“，教會會準備豐富的早餐，有任何問題，請與設備執事李珉(wordtomichael@gmail.com)聯絡。

4.北卡州大新生事工。請弟兄姐妹支持「有愛才有羊」接待新生事工: 1.希望有30 個“接待家庭”接待50位新生。2.8月15日（週六）晚上6:00，NCSU學生團契將舉辦“迎新晚會“，如果您願意幫忙準備當天飯食，請於當天晚上5:30之前送至教會廚房，會有人去取。3.從8-12月起，每週五晚上學生團契都有提供飯食，為的是讓基督徒有機會和慕道朋友更多的認識與交談，我們也很需要您的協助提供飯食 (大約35人的份量)。4.捐獻適合學生使用的家具(請與邵玫玉姊妹聯絡)。除了第四項以外，對以上事工有負擔的弟兄姐妹，請至NCSU的佈告欄填寫或掃描QR cord 網路報名或與陳世銓姊妹聯絡。(電郵cecilia.c2@gmail; 電話919-981-0085) 謝謝! 

5.互相代禱是我們操練愛心的方法之一。請將你的需要及代禱事項寫在禱告卡上，放入大堂外的禱告箱內，我們會在週三的禱告會上為你禱告。也鼓勵你在週三7:30pm 來教會，與我們一齊為各項事工，及肢體的需要禱告。

6.教會今年需提名五位新執事來承擔2016-2017年的職務，分別是本地宣教、文書、團契、財務、及崇拜。請為執事提名事工代禱。

7.馬永民弟兄將回中國山東探親（9/27-10/15），並在當地教會作培 訓及傳福音。他邀請會眾為這次的宣教之旅禱告及財務支持。所有的募款都將用於購買聖經、解經書、投影機及有靠背的板凳。募款的目標是$10,000。宣教部支持$2,000。馬弟兄向他在南北卡服事過的七個教會分享異象，邀請眾教會一起來支持其餘的$8,000。若是您有感動及負擔，請寫支票給RCCC，在Memo欄寫上“James Ma Mission”。奉獻截止日期是8/23。這個奉獻會算為您的年底抵稅。謝謝您的參與。
8.教會將於8月23日及8月30日 中午1:00-2:00pm有會員課(Rm 141)，欲加入教會成為會員者，請務必參加課程。請向林春騰牧師或陳國強長老報名。

9.教會組隊參加北卡三角地區華人龍舟競賽特會，並設有兩個攤位介紹青少年及本地宣教事工。時間是9月19日9AM-4:40PM，地點在The Koka Booth Amphitheatre at Regency Park (8003 Regency Pkwy, Cary)。請為此活動的安全及宣教外展禱告，並鼓勵大家參與。
10.8月23日教會邀請馮秉誠牧師在中文堂證道，請弟兄姊妹邀請朋友參加。原訂的受洗禮將延至9月13日舉行。
11.教會2015年退修會訂於9月5-7日在Lifeway Ridgecrest Conference Center, NC (near Asheville)舉行。今年的主題是: 勿忘使命，同心同行

   講員: 國語堂:李光陵牧師 (北美華神院牧)       

         廣東堂:孟寶松牧師 (宣道會華聯會總幹事)

         英語堂:Rev. Mike Gin (Twin City Chinese Christian Church)
  8月20日截止報名，須繳$25報名費，7月31日以後來的新朋友免交報名費 。(報名必須在退修會前完成，沒有現場報名) 。支票寫給RCCC ，Memo: Church Retreat。你也可以上網報名www.raleighccc.org。詳情請與李劍影jianying.li@gmail.com 或簡耀隆弟兄 echien45@yahoo.com 連絡。
青少年事工報告
1.從本週五8月14日晚上7:30-9:30青少年聚會將開始一個新系列—雅各書“Alive and Free”，歡迎所有青少年踴躍參加。
2.週三青少年禱告會—Pastor Jerry 鼓勵所有青少年一起參加每星期三晚上7:30在詩班房舉行的青少年禱告會。
3.教會受洗禮延至9月13日，如果你已經接受耶穌為你的救主，但尚未受洗，請考慮參加當天的洗禮。 受洗表明你是耶穌的真正追隨者。欲知詳情及報名請儘快與Pastor Jerry (jmillerrc3@yahoo.com或919.961.8859)聯絡。                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
肢 體 關 懷
1.李標榮及謝美隆夫婦的女婿Tim Lei有大腸癌。Tim 從7月29日開始做放射線治療，一共要做5個半禮拜，每個禮拜5次，一次30分鐘。請弟兄姊妹在禱告中記念治療有效，並求神給Tim有足夠的力量完成治療。
      請為主日講員代禱:國語堂講道主題—同心同行
	日期
	國語
	粵語
	英語

	8/16
	廖忠信弟兄
	陳家榮牧師
	Dr. Charles Quarles



8/9/2015 Announcements
1.We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time.  

2. During today's second session, there will be an installation ceremony for Pastor Tran to take office as our Senior Pastor and also a report of church ministries.  All the adult Sunday School classes are cancelled.  Children Sunday School is not affected. 
3. RCCC Clean-up day: Just like our own houses, our church  needs some annual cleanup! This time we will only focus on "dead corners" inside house. The areas will be identified and given soon. Come lend a hand for an hour or two on Saturday August 15 between 9 and 12.  Coffee, donuts and bagels will be ready for you at 8:30am.  Contact Michael at wordtomichael@gmail.com if you have any question.

4. The 2015 Church Retreat will be held from September 5 to 7 at Lifeway Ridgecrest Conference Center NC, near Asheville.  This year's theme is “Refreshing Our Mission for Christ with One Heart.” Speaker: English congregation Rev. Mike Gin (Twin City Chinese Christian Church).  Registration is now to August 20.  There is a registration fee of $25 (except for newcomers).  All registrations must be completed before the retreat.  There will be no walk-in registrations. You can also register online at our church website www.raleighccc.org. For more information please contact brother Jianying Li at jianying.li@gmail.com or brother Eric Chien at echien45@yahoo.com.

5. Praying for one another is a discipline of love.  Please write your needs and prayer requests on a prayer card and put it in the Prayer Box in the lobby.  We will pray for you at Wednesday's church prayer meeting.  We urge you to come to church at 7:30pm on Wednesdays to pray together for church ministries and the needs of our members.

6.This year our church will nominate 5 deacons to serve from 2016 through 2017. They are for the following positions: Secretary, Local Missions, Finance, Fellowship and Worship.  Please uphold the process in your prayers.

7.A membership class will be held today at 1:15 in Aparche House.  If you are interested in joining the church to exercise your gift to help shape the local body to be more like Jesus, please contact Elder Don at donhong68@gmail.com.  You will need to complete an application form to bring to the class. 

8.Our church is organizing a team to participate in the Dragon Boat Festival race.  We will also have 2 booths to promote our Youth Ministry and Local Missions.  Date: Sept. 19. Time: 9 am - 4:40 pm. Venue: The Koka Booth Amphitheatre at Regency Park (8003 Regency Pkwy, Cary). We encourage all to attend and we covet your prayers for safety and for this local outreach opportunity.

9.From 9/27 to 10/15 brother James Ma will go to the Shandong Province in China to visit relatives and do evangelism and training in the local churches.  He invites the congregation to pray for this mission trip and support him financially.  All the money raised will be used for the purchase of bibles, commentaries, projectors and stools板凳 or benches長凳 with backs.  The goal is to raise $10,000.  The Missions Department is contributing $2,000.  Brother James is sharing his vision with the seven churches in North and South Carolina where he has served in the past, inviting the churches to raise $8,000.  If you would like to give him financial support, please write the check to RCCC (with "James Ma mission trip" on the memo).  The deadline is 8/23.  The contribution is tax deductible.  Thank you for your participation.

 Youth

1.Friday Youth Group "Alive and Free" Series—On this coming Friday, August 14, we will start a new series from the book of James, called "Alive and Free."  Join us on this Friday for a great time of worship, fellowship, and fun.

2.Wednesday Youth Prayer—Join us every Wednesday, at 7:30 p.m. in the Choir Room as we meet together for prayer. 

3.Do You Need to Get Baptized? — If you have accepted Jesus as your Lord and Savior, but have not been baptized, you are encouraged to follow Jesus' command to be baptized to show that you are a true follower of Jesus.  See Pastor Jerry as soon as possible to sign up for baptism - and an upcoming baptism class.  Our baptism service has been rescheduled to Sunday, September 13 - during the English worship service.
 Remember in Prayers

1. It takes longer than we anticipated; nevertheless we are thankful that Tim started his radiation treatments on his rectum 7/29. As planned he will undergo 1/2 hour radiation treatment before he goes to work every weekday for 5 and a half weeks. It seems a long and tiresome journey.  Would you please remember Tim in your prayers that he will continue fixing his eyes on Jesus and drawing strength from our resurrected Lord? May the grace of God bring complete healing and may His name be glorified.
Upcoming Sermons 
	8/16 Open                                     Dr. Charles Quarles


